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Z á p i  s n i  c a     č í s l  o    3 

napísaná z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Klenovec  

konaného dňa  21.2.2019. 

Prítomní :  11 poslancov obecného zastupiteľstva –  viď prezenčná listina  

                Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a  viedla  Mgr. Zlata 

Kaštanová starostka obce, ktorá privítala poslancov  obecného zastupiteľstva  

a konštatovala, že zastupiteľstvo je  uznášaniaschopné.  

Následne oboznámila prítomných so zverejneným  návrhom programu  

zasadnutia, ktorý je nasledovný:  

1.   Otvorenie zasadnutia.  

2.  Schválenie zverejneného návrhu programu zasadnutia.  

3.  Voľba návrhovej  komisie.  

4.  Určenie overovateľov záp isnice.  

5.  Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného  

         zastupiteľstva.  

6.  Správa o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného  

         zastupiteľstva.  

7.  Interpelácia poslancov.  

8.  Správa o  činnosti obecnej polície za rok 2018.  

     Predkladá: Vladimír Dovala  

9.  Správa o  kontrolnej činnosti  hlavnej kontrolórky obce za rok 2018.  

     Predkladá: Lucia Parobeková  

10.  Správa o  výsledkoch kontrol vykonaných hlavnou kontrolórkou  

     k 20.2.2019.  

     Predkladá: Lucia Parobeková  

11.  Prerokovanie žiadostí občanov a  organizácií.  

12.  Rôzne.  

13.  Diskusia.  

14.  Schválenie uznesení.  

15.  Záver.  

Na základe predloženého návrhu a  na základe skutočností, že nikto 

z poslancov nepripomienkoval doplnenie programu dala starostka obce 

hlasovať.  

Hlasovanie : Kto je za to, aby sa zasadnutie obecného zastupiteľstva  

                    riadilo zverejneným programom zasadnutia ?  

prítomní 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

za 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  
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K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  31/2019, ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Následne starostka obce dôrazne pripomenula poslancom obecného 

zastupiteľstva dodržiavanie rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva  

prečítaním jeho najdôležitejších častí hlavne  ohľadom  prihlasovania sa do 

diskusie a priebehu diskusie ,  požiadala o  dodržiavanie  rokovacieho poriadku 

a zároveň poslancom   pripomenula, že tento dokument je zverejnený na 

stránke obce a  poslanci sú povinní sa s  ním oboznámiť.  

 

3.Voľba návrhovej  komisie.  

 

Do návrhovej komisie boli starostkou obce navrhnutí poslanci:  Richard 

Bálint , Ing. Pavel Struhár, PhD. a  Štefan Ištók.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala podľa   

                   predloženého návrhu?  

prítomní 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

za 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  32/2019 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

4. Určenie overovateľov zápisnice.  

 

Za overovateľov zápisnice starostka obce určila poslancov Janu Mocnú 

a Ing. Tomáša Figuliho.  
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Určených  overovateľov zápisnice vzali poslanci na vedomie a  k uvedenému 

bodu programu prijali uznesenie č. 33/2019 ,  ktoré tvorí  prílohu k  tejto 

zápisnici .  

 

5. Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  

 

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva 

uskutočnila starostka obce a konštatovala,  že :  

uzn.22/2018-splnené   

uzn.24/2018-splnené  

uzn.26/2018-vrátime sa v  bode rôznom  

Ostatné uznesenia boli vzaté na vedomie, resp.splnené.  

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva  

vzali poslanci na vedomie a prijali  uznesenie č. 34/2019 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.   

 

6.    Správa o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva.  

 

Mgr.Kaštanová –  predložila poslancom správu o  činnosti obecného úradu, od 

posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva,  ktorá bola nasledovná :  

28.12. sa uskutočnila Silvestrovská estráda  

10.1.sa uskutočnilo zasadnutie Rady ZMOGaM v  Rimavskej Sobote  

22.1.sme si  pripomenuli oslobodenie obce spolu so ZO SZPB  

30.1.nás navštívil pracovník TASR a písal článok o  našej obci  

31.1. sa uskutočnilo pracovné stretnutie na Úrade práce a  soc. vecí  

v R.Sobote 

5.2.  bola prejednávaná na Mestskom úrade v  Hnúšti  kolektívna zmluva  

6.2.sa uskutočnilo rokovanie s  pracovníkmi CBA ohľadom rozšírenia služieb  

7.2.  bol zvolaný Snem  ZMOGaM -u 

8.2.  rokovanie s  pánom Juhásom ohľadom jeho nehnuteľnosti  na námestí  

11.2.sa uskutočnilo stretnutie so zástupcami Min. vnútra SR ohľadom 

projektu zameraného na ohrozené skupiny  
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12.2.sa uskutočnilo stretnutie s  autorkou knihy Séplak-Krásna pani Júliou 

Oravcovou, ktorá zmapovala spomienky rodákov vo svojej knihe   

14.2.bolo zvolané pracovné stretnutie so zástupcami firmy Brantner ohľadom 

odvozu a uskladnenia odpadu 

19.2. bola uskutočnená prípadová konferencia ohľadom  jedného dieťaťa 

z našej obce, ktoré je umiestnené v  detskom domove 

19.2. zasadala programová rada  GMFS 

20.2.členovia a  zapisovatelia okrskových volebných komisií pre voľby 

prezidenta SR zložili  zákonom predpísaný sľub.  

Ďalej sa zabezpečovali práce ohľadom: 

- prípravy výmeny okien vo Fittnes centre a  v dome smútku,  

- príprava výmeny strechy na obecnom úrade,  

- príprava opravy chodníka na ul . Sládkovičovej a  Jánošíkovej,  

- príprava na rekonštrukciu kúpaliska,  

- príprava na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice ,  

- príprava na doplnenie kamerového systému,  

- pripravuje sa vydávanie kompostérov z  úspešného projektu „Domáce 

kompostovanie“  

- úspešní sme boli aj  v  projekte „WIFI pre teba“.  

 

Uvedenú informáciu vzali poslanci na vedomie a  prijali uznesenie číslo 

35/2019 ,  ktoré tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

7.   Interpelácia poslancov.  

 

     Nebola žiadna.  

 

 

8. Správa o  činnosti  obecnej polície za rok 2018  

 

 

Dovala  - náčelník obecne j  polície Vladimír Dovala predložil poslancom 

v skrátenej forme ústnu informáciu o činnosti obecnej polície za rok 2018.  
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Správa bola v písomnej forme a  v plnom znení zaslaná pos lancom 

k preštudovaniu e-mailom spolu s  pozvánkou na zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.  

Správa je spracovaná písomne a  tvorí prílohu k tejto zápisnice.  

Starostka obce vyzvala poslancov, aby si skrátenú formu správy vypočuli  

a aby využili prítomnosť náčelníka obecnej polície na prípadné dopyty 

a pripomienky na prácu obecnej polície.  

PhDr. Pohorelská  -   vzniesla dopyt ohľadom bodu f), kde bolo písané , že 

nebol riešený priestupok ohľadom používania alkoholických nápojov a  na 

konci odseku sa toto tvrdenie popiera tým, že konštatujete, že ste riešili 

priestupky v ohľadom používania alkoholických nápojov.  

Čajko  –  mal doraz ohľadom priestupkov proti majetku, kde bolo o známených 

11 a uložených bolo 5 a  odložených 6,  

- mal dotaz k personálnemu obsadeniu členov obecnej polície  ohľadom pána 

Farkaša, pričom mám informáciu, že bol preradený na inú pozíciu ako obecný 

policajt,  

- dotaz ohľadom 38 priestupkov, pričom len 3 boli  riešené blokovou pokutou, 

čo je dosť málo a  neviem, či nie ste veľmi tolerantní, keď sa všetko rieši len 

dohovorom, 

- výška vybratých pokút za celý rok vo výške 30 € je podľa mňa veľmi nízka.  

Mgr. Kaštanová  –  informovala poslancov, že náčelník obecnej polície bol  

disciplinárne potrestaný, že umožnil pánovi Farkašovi pracovať na pôvodnej 

pozícii , hoci už bol preradený.  

Dovala  –  odpovedal na pripomienky poslancov.  

PhDr. Pohorelská  –  mala dotaz ohľadom úloh „efektívna práca náčelníka“  1x 

za štvrťrok informovať poslancov , či to už bude pravidelné,  

- pripomienkovala nedodržiavanie  dopravných značiek, zákaz vjazdu na ul .  

Sládkovičovej, Jána Švermu,  na týchto uliciach  stoja autá,  nedá sa tam prejsť,  

-za celý rok vybrať 30 €,  to je smiešne.  

Parobeková  –  konštatovala, že na základe jej kontroly zistila výber pokút vo 

výške 20 €  a nie 30 €,  

- pripomienkovala vypustenie úloh zo správy, pričom tieto úlohy vyplývajú z 

pracovnej náplne  členov obecnej polície.  
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Ištók  –  pripomienkoval  zmenu celého systému obecnej polície v obci, ktorá 

nemá žiadny rešpekt u  občanov obce,  ste vyhorení,  

- každý si tu robí čo chce, rómski občania si robia čo chcú, nikto nedodržiava 

predpisy,  

- bolo by asi dobré ,  keby boli pribratí  do obecnej polície takých, čo boli  

u štátnych policajtov,  

- píšeš o  zriadení rómskej hliadky, len,  aby to bolo dobré,  

-využívajte kamery, veď máte možnosti a  dôkazy.  

Mgr. Kaštanová  –  policajt by mal vzbudzovať väčší rešpekt v  uniforme ako 

rómska hliadka v  reflexnej veste.   

Mgr. Ďuriš  –  tieto pripomienky na obecnú políciu sa opakujú z  roka na rok 

a nič sa nerobí už aspoň 10 rokov.  

Dovala  –  sľúbil nápravu a  sľúbil,  že aj na základe  kamerového systému budú  

robiť nápravu .  

Ing. Struhár  –  pripomenul aj parkovanie na ul. 1.mája, kde sa niekedy nedá 

prejsť touto ulicou, či sú občania na túto skutočnosť napomínaní.  

Ing. Dovalová  –  pripomienkovala aj parkovanie na ul. Obrancov mieru za 

obchodom. 

Bálint  –  mal návrh na zakúpenie „papúč“ pre nedisciplinovaných vodičov.  

Štefánik  –  so všetkými pripomienkami poslancov súhlasím, máte veľké 

právomoci, aby ste všetky tieto pripomienky vyriešili,  

-tieto veci sme už riešili s  náčelníkom obecnej polície a  netreba hovoriť, že to 

urobíme, ale treba okamžite riešiť občanov, ktorí nedodržiavajú predpisy ,  

-rád by som Vás videl každý večer na námestí ,  

-sú zničené  odkvapové rúry  na námestí v kolonáde, kladú si  večer ohne na 

námestí , hanbím sa za to, ako vyzerá námestie,   

-občania vás nevidia, chcem, aby vás občania videli, cez deň, i  večer,  

kamerové záznamy si môžete pozrieť aj dodatočne,  

-nehovorte, že problémy budete riešiť, ale riešte ich hneď a  teraz,  veci sa už 

konečne musia pohnúť dopredu,  

-vaša činnosť sa od začiatku  roka zvýšila,  ale je to ešte stále málo.  

Dovala  –  konštatoval, že už začali riešiť aj tieto pripomienky.  

Nakoľko viac pripomienok ohľadom správy o  činnosti  obecnej polície nebolo 

starostka obce ukončila rozpravu.  
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Správu o  činnosti obecnej polície za rok 2018 vzali poslanci na vedomie 

a prijali  uznesenie číslo 36/2019 ,  ktoré tvorí  prílohu k  tejto zápisnici.  

 

 

9. Správa o  kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2018  

 

Parobeková Lucia, kontrolórka obce  –  podala poslancom Správu 

o kontrolnej činnosti  hlavnej kontrolórky obce za rok 2018.  

Správa o  kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2018 je 

spracovaná písomne a  tvorí prílohu k  tejto zápisnice.  

Správu o  kontrolnej činnosti  hlavnej kontrolórky za rok 2018 vzali poslanci  

na vedomie a prijal i uznesenie číslo 37/2019 ,  ktoré tvorí  prílohu k  tejto 

zápisnici .  

 

10. Správa o  výsledkoch kontrol vykonaných hlavnou kontrolórkou obce 

k 20.2.2019.  

 

Parobeková Lucia, kontrolórka obce –  podala poslancom Správa 

o výsledkoch kontrol  vykonaných hlavnou kontrolórkou obce k  20.2.2019.  

Správa o  výsledkoch kontrol vykonaných hlavnou kontrolórkou obce 

k 20.2.2019 je spracovaná písomne  a  tvorí prílohu k  tejto zápisnici.  

Mgr. Zvarová  –  mala dotaz ohľadom obecnej polície  nakoľko tieto problémy 

sú  pracovno-právne, či  sa len v tomto roku robili tieto kontroly?  

- mala dotaz na akú pozíciu bol preradený pán Farkaš,  

Parobeková  –  ja som prvýkrát robila takúto kontrolu,  neviem, či  takúto 

kontrolu robil  môj predchodca,  

-odpovedala ohľadom dotazu, že je to citlivá téma v  súvislosti so zákonom 

o ochrane osobných údajov, v  osobných spisoch niektorých zamestnancov 

chýbajú niektoré doklady a to od doby ich pri jat ia do zamestnania,  

Mgr. Kaštanová  –  vy ako poslanci máte vyššie  právomoci voči obecnej 

polícii ako voči ostatným zamestnancom a  vy schvaľujete a  navrhujete oblasti  

kontroly do plánu kontrolnej činnosti  hlavnej kontrolórke,  

-pri delimitáciách v  minulosti sa tieto veci nedotiahli, ja som tieto veci 

prevzala a ja ich už neviem dodatočne doplniť,  

-pán Farkaš nespĺňa podmienky člena obecnej polície  je dlhodobo na PN,  
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-problémy som mala aj s  niektorými zamestnancami ohľadom preventívnych 

prehliadok, ktoré musia absolvovať.  

Ištók  –  mal dotaz, či  boli vykonané pohovory s  pánom Farkašom  a mal dotaz,  

čo chce robiť.  

Mgr. Kaštanová  –  informovala, že týchto pohovorov s  pánom Farkašom, 

zástupcom starostky, náčelníkom obecnej polície , kontrolórkou obce, 

pracovníčkou PAM bolo nespočetne krát, k  ničomu sme sa nikdy 

nedopracovali a musí sa táto situácia už konečne vyriešiť,  

-pracuje sa na novej kolektívnej zmluve.  

Nakoľko viac pripomienok zo strany poslancov nebolo, starostka obce 

ukončila rozpravu.  

Správu o  výsledkoch kontrol vykonaných hlav nou kontrolórkou obce 

k 20.2.2019 vzali poslanci na vedomie a prijali uznesenie číslo 38/2019 ,  

ktoré tvorí prí lohu k  tejto zápisnici .  

 

 

11. Prerokovanie žiadostí občanov a organizácií .  

 

 

Elena Ulická, bytom Ul. 9.mája 810, Klenovec - žiadosť na ukončenie 

nájmu za predajný stánok v  parku na Nám. K. Salvu  

 

Ing. Trnavský –  predložil poslancom  žiadosť Eleny Ulickej bytom Ul. 9.mája 

810, Klenovec  na ukončenie nájmu predajného stánku v  parku na Nám. K. 

Salvu ,  ktorý bol prenajatý na základe nájomnej zmluvy zo dňa 25.5.1999. 

Táto žiadosť už bola prediskutovaná na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.   

Po prediskutovaní uvedenej žiadosti bolo  navrhnuté žiadosť Eleny Ulickej  

bytom Ul. 9.mája 810, Klenovec  na ukončenie nájmu za predajný stánok 

v parku na Nám. K. Salvu na základe nájomnej zmluvy zo dňa 25.5.1999 

schváliť a  to k 21.2.2019 a zároveň schváliť zverejnenie ponuky na ďalší  

prenájom predmetného stánku na Nám. K. Salvu.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  
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Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti Eleny Ulickej bytom Ul.  9.mája  

                   810, Klenovec  na ukončenie nájmu za predajný stánok  

                   v parku na Nám. K. Salvu prenajatého  na základe nájomnej  

                   zmluvy zo dňa 25.5.1999 a  to k 21.2.2019 a za zverejnenie  

                   ponuky na ďalší  prenájom stánku na Nám. K. Salvu? 

prítomní 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

za 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 39/2019 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Elena Ulická  bytom Klenovec, Ul. 9.mája 810  - žiadosť  na odpustenie 

nájomného vo výške 195,96 -€  za rok 2018  a alikvotnú čiastku   za 

predajný stánok v  parku na Nám. K. Salvu.  

 

Ing. Trnavský  –  predložil poslancom žiadosť Eleny Ulickej bytom Klenovec, 

Ul. 9.mája 810 na odpustenie nájomného vo výške 195,96 -€  za rok 2018 

a alikvotnú čiastku za rok 2019 t .j .  16,33 €  za predajný stánok v  parku na 

Nám. K. Salvu.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne prip omienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti Eleny Ulickej bytom Klenovec,  

                   Ul. 9.mája 810 na odpustenie nájomného vo výške 195,96 -€   

                   za rok 2018 a alikvotnú čiastku t.j.16,33 € za rok 2019  za  

                   predajný  stánok v  parku na Nám. K. Salvu? 

prítomní 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

za 10 Richard Bálint, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli, Štefan Ištók,  

Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 1 Milan Čajko 
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Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 40/2019 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

Ing. Patrik Brndiar, Klenovec, Malinovského 138  –  žiadosť o  kúpu 

pozemku 

 

Ing. Trnavský  –  predložil žiadosť o  odpredaj nehnuteľnosti  v Pasiečke vo 

vlastníctve obce  na základe žiadosti  pre Patrika Brndiara, Klenovec, 

Malinovského 138  a to parcely registra C-KN :  

- číslo 8869/1 o  rozlohe   312 m
2
 evidovanú  v  k.ú  Klenovec na LV- 1238  ako 

zastavané plochy a  nádvoria  

- číslo 8869/2 o  rozlohe   458 m
2
 evidovanú  v  k.ú Klenovec na LV 1238 ako 

orná pôda  

Nakoľko sa jedná o pozemok obce musíme zverejniť zámer odpredaja 

pozemku.  Lehota na doručenie  ponúk záujemcov je do 15. 03. 2019.  

Zámer predaja bude zverejnený obvyklým spôsobom po dobu min. 15 dní .  

Do zmluvy o odpredaj pozemku sa zapracuje aj podmienka začatia výstavby 

rodinného domu do 2 rokov.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala  

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie zámeru odpredaja nehnuteľnosti  parcely 

registra C-KN : 

- číslo 8869/1 o  rozlohe   312 m
2
 evidovanú  v  k.ú Klenovec na LV- 1238  

ako zastavané plochy a  nádvoria  

- číslo 8869/2 o  rozlohe   458 m
2
 evidovanú  v  k.ú Klenovec na LV 1238 

ako orná pôda, pričom lehota na doručenie  ponúk záujemcov je do 15. 03. 

2019 a zámer predaja bude zverejnený obvyklým spôsobom po dobu min. 

15 dní  ? 

prítomní 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

za 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  
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Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 41/2019 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

Štefan Brndiar  a manž. Lenka bytom Klenovec, Malinovského 135 –  

žiadosť o  kúpu pozemku  

 

Ing. Trnavský  –  predložil poslancom žiadosť Štefana Brndiara, s manž. 

Lenkou bytom Klenovec, Malinovského 135 o  kúpu pozemku vo vlastníctve 

obce  parcely registra C-KN: 

- číslo 8850/1 o rozlohe   250 m
2
 evidovanú  v  k.ú Klenovec na LV - 1238  ako 

zastavané plochy a  nádvoria  

- číslo 8850/2 o  rozlohe   320 m
2
 evidovanú  v  k.ú Klenovec na LV 1238 ako 

orná pôda .  

Nakoľko sa jedná o  pozemok vo vlastníctve obce, zverejníme zámer odpredaja 

a lehota na doručenie  ponúk záujemcov je do 15. 03. 2019 .   

Zámer predaja bude zverejnený obvyklým spôsobom po dobu min. 15 dní  

Je to obdobná žiadosť ako predchádzajúca a do zmluvy o  odpredaj pozemku 

sa zapracuje aj podmienka začatia výstavby rodinného domu do  2 rokov.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie zámeru odpredať nehnuteľnosti parcely 

registra C-KN  

- číslo 8850/1 o  rozlohe   250 m
2
 evidovanú  v  k.ú Klenovec na LV- 1238  

ako zastavané plochy a  nádvoria  

- číslo 8850/2 o  rozlohe   320 m
2
 evidovanú  v  k.ú Klenovec na LV 1238 

ako orná pôda? 

prítomní 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

za 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  
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Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 42/2019 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Ing. Viera Gemeri Parobeková, bytom Ul. Klenovčok 54, Klenovec –  

žiadosť  na ukončenie  nájmu k 1.3.2019  za dočasné užívanie časti  

pozemku v parku na Nám. K. Salvu.  

 

Ing. Trnavský  –  predložil na prerokovanie poslancom žiadosť Ing. Viery 

Gemeri Parobekovej  bytom Ul. Klenovčok 54, Klenovec  na ukončenie  nájmu 

k 1.3.2019 za dočasné už ívanie časti pozemku v  parku na Nám. K. Salvu.  

Mgr. Kaštanová  - dostali sme aj možnosť odkúpiť stánok, čo by sme mohli  

využiť cez Rontouku,  tým  že by sme ho prenajali  nejakému predajcovi .  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že k uvedenej 

žiadosti poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce 

hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti Ing. Viery Gemeri Parobekovej   

                   bytom Ul. Klenovčok 54, Klenovec na ukončenie  nájmu k  

                   1.3.2019 za dočasné užívanie časti  pozemku v  parku na Nám.  

                   K. Salvu? 

                                       

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 43/2019 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

TJ Družstevník –  žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce  

 

Ing. Lojková –  informovala, že na  zasadnutí finančnej komisie prerokovali 

všetky žiadosti organizácií pôsobiacich v  obci o poskytnutie finančnej dotácie  

prítomní 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

za 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  
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z rozpočtu obce a predložila  poslancom na prerokovanie jednotlivé žiadosti 

s odporúčaním komisie,  

- predložila poslancom na prerokovanie žiadosť TJ Družstevníka Klenovec 

o poskytnutie finančnej dotácie z  rozpočtu obce vo výške 7  600 € na činnosť 

futbalového klubu TJ, ktorá bola prerokovaná na zasadnutí komis ie finančnej,  

ktorého sa zúčastnil aj Ján Brndiar a  zdôvodnil výdavky.  

Ing. Dovalová  –  podrobne informovala o  výdavkoch futbalového klubu TJ, 

ktoré predložil predseda Ján Brndiar  na zasadnutí komisie,  ktoré prekročili  

sumu 8 000 € ,  

-komisia odporúča  schváliť dotáciu 2  800 €,  

Bálint  –  taktiež odporučil  schváliť, pretože doteraz sme dávali 4  600 € pre 

futbal  aj  bedminton, predtým sa dávalo 10 tis . €.  

- konštatoval, že športovci sa snažia si zohnať aj ďalšie peniaze cez 

sponzorov,  

Ing. Dovalová  –  potvrdila, že predtým sa dávalo viac  peňazí,  ale boli vysoké 

faktúry za elektriku a  vodu,  

- FO TJ žiadal 3 tis.  € a  my by sme im dali 2  800 €,  

-poukázala na skutočnosť,  že v  iných obciach dávajú na futbal viac peňazí,  

Štefánik  –  mňa len mrzí, že na tribúne sme prišli zbytočne o  veľké peniaze 

asi o 5 tis . €, pretože tam bolo prasknuté vedenie a  unikala voda a mohlo sa to 

skôr pochytiť a  peniaze môžeme minúť na podstatnejšie veci ako na poruchy.  

Ing.Lojková  –  TJ žiada 7 600 € a  komisia odporúča schváliť dotáciu 7  400 € 

z toho 800 bude pre bedminton a  ostatné peniaze pre futbal .  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli už žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti TJ Družstevník o  poskytnutie  

                   finančnej dotácie vo výške 7 400 € na platby faktúr pre SFZ  

                   a ObFZ, cestovné náklady, nákup lôpt a  športového  

                   oblečenia, nákup tréningových futbalových pomôcok, nákup  

                   potrieb na údržbu trávnika, nákup čistiacich a  pracích  

                   prostriedkov, náklady na organizovanie športových podujatí  

                   a na nákup bedmintonových pomôcok s  tým, že poskytnutá  

                   finančná dotácia bude vyúčtovaná najneskôr do 31. 12. 2019 ? 
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prítomní 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

za 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

 

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 44/2019 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

BK RODON –  žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie  z rozpočtu obce  

 

Ing. Lojková –  predložila poslancom žiadosť BK RODON o  poskytnutie 

finančnej dotácie  vo výške 300 €  z rozpočtu obce.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti BK RODON o poskytnutie  

                   finančnej dotácie vo výške 300 € na nákup športového  

                   oblečenia, športovej obuvi,  bedmintonových košíkov a  rakiet  

                   s tým, že poskytnutá finančná dotácia bude vyúčtovaná  

                   najneskôr do 31. 12.2019? 

prítomní 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

za 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 45/2019 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

ZO SZPB –  žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce  

 

Ing. Lojková –  predložila poslancom žiadosť ZO SZPB o  poskytnutie 

finančnej dotácie vo výške 400 € z rozpočtu obce,  
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-komisia odporúča finančnú dotáciu vo výške 300 €  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti ZO SZPB o  poskytnutie  

                   finančnej dotácie vo výške 300 € na športové podujatia so  

                   žiakmi ZŠ s  MŠ V. Mináča a ŠZŠ  a  na návštevu kúpaliska  

                   v Rapovciach alebo v Číži s tým, že poskytnutá finančná  

                   dotácia  bude vyúčtovaná najneskôr do 31. 12.2019?  

prítomní 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

za 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 46/2019 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

ZO SZZP –  žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce  

 

Ing. Lojková –  predložila poslancom žiadosť ZO SZZP o poskytnutie 

finančnej dotácie vo výške 400 € na návštevu kúpaliska ,  

-komisia odporúča finančnú dotáciu vo výške 300 €.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlaso vať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti ZO SZZP o  poskytnutie  

                   finančnej dotácie vo výške 300 € na návštevu kúpaliska v  

                   Rapovciach s tým, že poskytnutá finančná dotácia bude  

                   vyúčtovaná najneskôr do 31. 12.2019?  

prítomní 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

za 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  
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Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 47/2019 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

ZO Jednoty dôchodcov –  žiadosť o  poskytnutie finančnej dotácie 

z rozpočtu obce  

 

Ing. Lojková –  predložila poslancom žiadosť ZO Jednoty dôchodcov o 

poskytnutie finančnej dotácie  500 €  z  rozpočtu obce  na náklady spojené 

s poznávacím výletom v  rámci Slovenska a  na  športový deň seniorov 

v oddychovej zóne,  

-komisia odporúča finančnú dotáciu vo výške 300 €.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti ZO Jednoty dôchodcov  

                   o poskytnutie finančnej dotácie vo výške 300 € na náklady  

                   spojené s  poznávacím výletom v  rámci Slovenska a  na  

                   športový deň seniorov v  oddychovej zóne, s  tým, že  

                   poskytnutá finančná dotácia bude vyúčtovaná najneskôr do  

                   31.12.2019? 

prítomní 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

za 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

 

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 48/2019 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  
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DDaDSS Klenovec –  žiadosť o  poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu 

obce 

 

Ing. Lojková –  predložila poslancom žiadosť DDaDSS Klenovec o 

poskytnutie finančnej dotácie vo výške 100  € na podujatie „Šťastné a  Veselé 

útulkári“  na nákup potravín na uvarenie kapustnice a  potravinové balíčky .   

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti DDaDSS  Klenovec  o poskytnutie  

                   finančnej dotácie vo výške 100€ na podujatie „Šťastné  

                   a Veselé útulkári“ –  na nákup potravín na uvarenie  

                   kapustnice a  potravinové balíčky, s  tým, že poskytnutá  

                   finančná dotácia bude vyúčtovaná najneskôr do 31. 12.2019 ? 

prítomní 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

za 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

 

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 49/2019 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

OZ RODON –  žiadosť o  poskytnutie finančnej dotácie z  rozpočtu obce 

 

Ing. Lojková  –  predložila poslancom žiadosť OZ RODON o  poskytnutie 

finančnej dotácie vo výške 1500 € na viacgeneračné podujati e pri príležitosti  

20 rokov RODON-u, a to na honoráre, koncert skupiny, materiál na výstavu, 

ozvučenie a  propagačné materiály,  

-komisia odporúča finančnú dotáciu schváliť žiadosť vo výške 1500 €.  

Mgr. Kaštanová  –  vyjadrila poľutovanie, že táto žiadosť neprišla skôr ,  

pretože vítam takého akcie, ale došlo by k porušeniu zákon a o rozpočtových 

pravidlách pre obec na základe toho, že  dotácie z  obecného rozpočtu  by mali  

byť na podporu všeobecne prospešných služieb, alebo verejne prospešných 
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služieb a navrhujeme spoluprácu v  tom, aby by obec zaplatila faktúru za 

skupinu,  

- ak schválite túto dotáciu, nebudem môcť podpísať uznesenie,  aby som 

neporušila zákon, ale na budúcom zastupiteľstve sa môžeme k  tomu vrátiť.  

Mgr. Zvarová  –  nie sú tam honoráre pre nás, nikdy sme nežiadali žiadne 

peniaze pre seba ,  robíme projekty aj  pre ostatných v  obci,  

- chcem robiť aktivity pre všetky vekové skupiny ,  

- budeme mať málo financií, požiadali sme o  podporu aj z  VÚC, budú tam aj  

tvorivé dielne,  

-bude tam výstava fotografií,   

-chceme 20 ročnú históriu prezentovať,  

-kapely sú drahé, aj ozvučenie a  bude to viac ako 1  500 €,  

-ja som písala rozpočet skôr, a  bude okolo 5 t is.€,  

Čajko –  kapela bude stáť viac ako 1  500 € a  vy môžete tých 1  500 € použiť na 

niečo iné.  

Parobeková –  je to dobrá a  skvelá akcia vyhneme sa porušeniu zákona  tým, 

že obec zaplatí a zafinancuje koncert  ( na ktorý vy máte rozpočet 2  500 €) 

v rámci rozpočtu mimo dotácie  a vy si budete propagovať akciu v  spolupráci 

s obcou. Žiadate 1 500 €, tebe vypadne z  rozpočtu 2  500 € a  pre teba to bude 

plus a z toho vyjdete ešte lepšie , bude to pre Vás výhodnejšie, keď obec 

zaplatí koncert .  

Mgr. Zvarová  –  no dobre, skúsil i sme raz,  

-tam sú aj iné položky, propagačné materiály,  

Ing. Dovalová –  ale Stanka nevie na čo jej schvália  peniaze.  

Mgr. Kaštanová  –  my ťa nechceme demotivovať, Stanka budeš  mať istotu, že 

koncert  zaplatí  obec a  táto otázka zostane otvorená,  

- my ešte dovtedy budeme mať zasadnutie a  chceme podporiť takúto akciu.  

Mgr. Zvarová - my ešte robíme aj tábory pre detičky.  

Po prerokovaní uvedenú žiadosť vzali poslanci na vedomie a  prijali  uznesenie 

číslo 50/2019, ktoré tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  
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12.Rôzne  

 

 

Odpredaj akcií Prima banky Slovensko  a.s .  

 

Ing. Lojková  –  informovala poslancov o  ponuke Prima banky Slovensko a.s. -

-nakoľko sa jedná o  akcie vo vlastníctve obce, obec by mala schváliť zámer  

predaja akcií vo vlastníctve obce,   

-predaj by sa uskutočnil v  zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v  znení neskorších predpisov prevodom majetku z  dôvodu 

osobitného zreteľa pre Prima banka Slovensko, a. s.  Zámer predaja bude 

zverejnený obvyklým spôsobom po dobu minimálne  15 dní,  

-Prima banka Slovensko nám už niekoľkokrát  ponúkla na odkúpenie akcie 

a vtedy nám v  roku 2015 núkali  12  600 € a  12 285 € a  teraz nám núkajú 

11 990 €,  

-cena akcií  postupne klesá,  

-ponuku prerokovala aj  komisia finančná a  odporučila akcie odpredať.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie zámeru odpredaja akcií vo vlastníctve  

                   obce ,  pričom odpredaj by sa uskutočn il  v zmysle § 9a ods. 8  

                   písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o  majetku obcí v  znení  

                   neskorších predpisov prevodom majetku z  dôvodu osobitného  

                   zreteľa pre Prima banka Slovensko, a.  s. ? 

prítomní 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

za 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

 

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 51/2019 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  
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Správa o demografickom vývoji v  obci Klenovec k  1.1.2019 

 

 

Mgr. Kováčová  –  predložila poslancom správu o  demografickom vývoji  

v obci Klenovec k 1.1.2019.  

Správa je spracovaná písomne a  tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

Správu o  demografickom vývoji v  obci Klenovec k 1.1.2019 vzali poslanci na 

vedomie a prijali uznesenie číslo 52/2019 ,  ktoré tvorí  prílohu k  tej to 

zápisnici .  

 

Výmena osvetlenia v  Športovej hale Klenovec –  prerokovanie žiadosti o 

dotáciu   

 

Mgr. Píš –  predložil poslancom na posúdenie :  

 

-  predloženie žiadosti  o  dotáciu na  realizáciu projektu Výmena osvetlenia 

v športovej hale Klenovec  v rámci výzvy na  predkladanie žiadostí  

o poskytnutie dotácie v  programe Podpora rozvoja športu na  rok 2019,  

-  spolufinancovanie projektu zo  strany žiadateľa vo  výške min. 5  % 

z celkových oprávnených výdavkov, a  to až  do výšky 1  000 €,  

-  financovanie neoprávnených výdavkov projektu predstavujúcich rozdiel  

medzi celkovými výdavkami projektu a  celkovými oprávnenými výdavkami 

projektu.  

Dôvodová správa tvorí prílohu k  tejto zápisnici.  

Mg. Kaštanová  –  táto výzva môže aj nemusí vyjsť a  keď vyšla výzva   tak by 

to bolo pre nás lacnejšie,  

Mgr. Zvarová  –  dobre tomu rozumiem, že sú tam nevyhovujúce svetlá.   

Bálint  –  sú vysoko energeticky náročné.  

Mgr. Kaštanová  –  od začiatku sme vedeli, že halu za 200 tis.  € nepostavíme,  

-my musíme počítať s  tým, že do haly budeme musieť ešte stále investovať, 

aby bola vyhovujúca,  

-využíva sa celoročne, je tam správca, toho musíme platiť ,  

-už sme doplácali 50 tis. €  

Bálint  –  robil som teraz 2 turnaje a  ak sa v hale zakúrilo, hneď sa tam začalo 

zrážať a  je to životu nebezpečné a  nebudem niesť zodpovednosť, ak tam 

niekto príde k  úrazu bude problém,  
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-treba sa aj na to zamerať,  

-možno je tam problém aj s  fóliou.  

Ištók  –  musí sa zvýšiť teplota pri  vykurovaní.  

Mgr. Kaštanová  –  zvýšia sa náklady na vykurovanie.  

Čajko  –  my sme to vtedy ako komisia výstavby dali  aj  do zápisu, do 

stavebného denníka,  

-stavebný dozor nás presviedčal,  že je to v  poriadku,  

-chceli  sme, aby sa stavba vtedy zastavila.  

Ing. Figuli  –  či je aj  tá štrbina medzi plechmi v  poriadku,  

-treba doriešiť aj  odvetranie strechy.  

Čajko  –  opláštenie, izolácia je stiahnutá,  

-zrážanie sa robí len na niektorých miestach,  

-posúva sa rosný bod.  

Mgr. Kaštanová  –  vtedy sme hlasovali ,  či ideme halu dokončiť, alebo nie, 

rozhodli ste sa, že halu ideme robiť a  vedeli sme že do nej budeme musieť 

investovať,  

-halu sme museli dokončiť,  lebo by sme museli 200 t is.  € vrátiť,  

Bálint- ako sme otvorili obálky na výberovom konaní, hneď vedeli čo je to za 

firma, ale nedalo sa nič robiť.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu a na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie:  

-  predloženia  žiadosti  o  dotáciu na  realizáciu projektu Výmena osvetlenia 

v športovej hale Klenovec  v rámci výzvy na  predkladanie žiadostí  

o poskytnutie dotácie v  programe Podpora rozvoja športu na  rok 2019,  

-  spolufinancovanie projektu zo  strany žiadateľa vo  výške min. 5  % 

z celkových oprávnených výdavkov, a  to až  do výšky 1  000 €,  

-  financovanie neoprávnených výdavkov projektu predstavujúcich 

rozdiel medzi celkovými výdavkami projektu a  celkovými oprávnenými 

výdavkami projektu? 
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prítomní 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

za 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 53/2019 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

Projekt „ Bezpečne na  Ul. SNP“ –  prerokovanie žiadosti o dotáciu  

 

Mgr. Píš –  predložil poslancom na posúdenie:  

 

-  predloženie žiadosti o  dotáciu na  realizáciu projektu Bezpečne na  Ul. SNP  

v rámci Výzvy Rady vlády Slovenskej republiky pre  prevenciu kriminality 

na predkladanie žiadostí o  poskytnutie dotácie zo  štátneho rozpočtu 

na financovanie projektov v  oblasti prevencie kriminality pre  rok 2019,  

-  spolufinancovanie projektu zo  strany žiadateľa vo  výške min. 20  % 

z celkových oprávnených výdavkov, a  to až  do výšky spolufinancovania 

v hodnote 2 000 €,  

-  financovanie neoprávnených výdavkov projektu predstavujúcich rozdiel  

medzi celkovými výdavkami projektu a  celkovými oprávnenými výdavkami 

projektu.  

Dôvodová správa tvorí prílohu k  tejto zápisnici.  

Mgr. Kaštanová  –  ku športovej hale je potrebné osvetliť úsek k  materskej 

škole, športovej hale a  cestu od starých činžákov k  materskej škole z  dôvodu 

bezpečnosti , kde treba osadiť asi  15 svietidiel ,  

-aj  táto výzva môže, aj nemusí vyjsť, uvidíme.  

Ištók  –  neviem či to finančne vyjde na počet svietidiel.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu  a na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

 

 

 



24 

 

Hlasovanie: Kto je za schválenie:   

-  predloženia žiadosti o  dotáciu na  realizáciu projektu Bezpečne na  Ul. 

SNP  v rámci Výzvy Rady vlády Slovenskej republiky pre  prevenciu 

kriminality na predkladanie žiadostí o  poskytnutie dotácie zo  štátneho 

rozpočtu na  f inancovanie projektov v  oblasti prevencie kriminality 

pre rok 2019,  

-  spolufinancovanie projektu zo  strany žiadateľa vo  výške min. 20  % 

z celkových oprávnených výdavkov, a  to až  do výšky spolufinancovania 

v hodnote 2 000 €,  

-  financovanie neoprávnených výdavkov projektu predstavujúcich 

rozdiel medzi celkovými výdavkami projektu a  celkovými  oprávnenými 

výdavkami projektu? 

 

prítomní 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

za 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

 

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo  54/2019 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

Príloha č.  9 k  VZN č. 1/2011 –  dotáciu na rok 2019 na prevádzku a  mzdy 

na dieťa materskej školy a  žiaka školských zariadení v  zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce.  

 

Ing. Lojková  –  predložila poslancom na prerokovanie prílohu č. 9 k  VZN č. 

1/2011 –  dotáciu na rok 2019 na prevádzku a  mzdy na dieťa materskej školy 

a žiaka školských zariadení v  zriaďovateľskej pôsobnosti obce nasledovne:  
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Kategória škôl a školských 

zariadení  

Dotácia na mzdy a  prevádzku na 1 

žiaka  v eurách na rok  
Elokované  pracovisko SNP 1177 pr i  

Základnej  ško le s  materskou školou V.  

Mináča a  ŠJ pr i  MŠ  

 

2  944,22 €  

Školská jedáleň pr i  Základnej  ško le 

s materskou ško lou V.  Mináča v Klenovci  

 

194,12 €  

Školský klub de tí  pr i  Základnej  škole  

s materskou ško lou V.  Mináča v Klenovci  

 

647,08 €  

 

 

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie prílohy č. 9 k  VZN č. 1/2011 –  dotáciu na  

                   rok 2019 na prevádzku a  mzdy na dieťa materskej školy  

                   a žiaka školských zariadení v  zriaďovateľskej pôsobnosti  

                   obce na základe predloženého návrhu?  

 

prítomní 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

za 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 55/2019 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

Limit pre schvaľovanie zmien rozpočtu v rámci schválených položiek 

starostkou obce v  zmysle § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. v  znení neskorších 

predpisov 

 

Ing. Lojková  –  predložila poslancom návrh na stanovenie limitu  pre 

schvaľovanie zmien rozpočtu v rámci schválených položiek starostkou obce 

v zmysle § 14 zákona č. 583/2004 Z. z.  v  znení neskorších predpisov.  

Mgr.Kaštanová  –  navrhla poslancom nutnosť zakúpenia programu ktorého by 

sme využívali Demo verziu –  kataster nehnuteľnosti, ELPIS, orto mapa, 

inžinierske siete (voda, plyn, telekomunikácie, kanalizácia,) potrebovali by 
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sme na tento program 2500 €,  každoročný servis a  aktualizácie by boli  300 -

500 €  a nám by to pomohlo.  

Čajka  –  všetky portály, ktoré sú na stránkach končia  z dôvodu ochrany 

osobných údajov, tak sa netreba dať nachytať,  

- mal dotaz, či dodajú aj energetické siete,  

-všetci správcovia inžinierskych sietí  požadujú poplatok za informáciu, treba 

to spracovať, aby sa to dalo použiť,  

-vodári  robili mapovanie hlavných vetiev,  

-kataster je voľne dostupný bez poplatkov,  

-neviem na čo budú použité peniaze a  pýtam sa robím s  tým a  pani starostka 

ani Majo nevie povedať, či tam budú aj údaje, či  to bude len modul a  to stojí 

ďalšie peniaze a  budete mať program, v  ktorom nebude nič.  

Mgr. Kaštanová  –  môžeme to nechať a  rozhodnúť na budúcom zasadnutí,  

-je to firma Mapa Slovakia Digital pán Mašlonka, robili  pre Hriňovú  

-mohol by sa objednať kataster nehnuteľností  t .j .1 tis. €,  

Ing. Lojková  –  v rozpočte sme schválili  výmenu okien na dome smútku a  na 

fitnes centre, ale pri výjazdovom zasadnutí vlády SR sme dostali tieto peniaze 

a tak tieto peniaze by sa presunuli na výmenu okien na knižnici a  dome 

služieb, zdravotnom stredisku,   

-ZŠ musí mať nulový zostatok na účtoch na konci roka, ktoré teraz 

potrebujeme poslať škole.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie neobmedzeného limitu pre schvaľovanie  

                   zmien rozpočtu v rámci schválených položiek starostkou  

                   obce v zmysle § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. v  z.n.p.? 

prítomní 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik, 

Mgr. Stanislava Zvarová 

za 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 1 Štefan Ištók 
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Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 56/2019 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Návrh na rozpočtové opatrenie č. 1  

 

Ing. Lojková  –  predložila poslancom na prerokovanie nasledovné  rozpočtové 

opatrenie č.  1  

a)v zmysle § 14 ods. 2 písmena a) zákona č. 583/2004 Z. z.  o  rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v  znení neskorších predpisov - presun 

rozpočtovaných prostr iedkov v rámci schváleného rozpočtu,  pričom sa nemenia 

celkové príjmy a  celkové výdavky, a  to:  

Programová 

štruktúra  

Funkčná klasifikácia  Ekonomická 

klasifikácia  

Zmena 

12.1  01.1.1  –  Výdavky verejnej  

správy   

600 –  Bežné výdavky  - 1 000 € 

10.1  06.2.0  –  Rozvoj  obce  700 –  Kapitálové výdavky 

–  okná fi tnescentrum  

-  6 600 €  

4 .1  06.2.0  –  Rozvoj  obce  700 –  Kapitálové výdavky 

–  okná dom smútku  

- 3 560 € 

12.1  

 

06.2.0  –  Rozvoj  obce  700 –  Kapitálové výdavky 

–  okná dom služieb ,  

zdravotné s tred isko  

 

+  5  300 €  

5 .2  06.2.0  –  Rozvoj  obce  700 –  Kapitálové výdavky 

–  okná MĽK  

+ 4 860 €  

12.1  01.1.1  –  výdavky verejnej  

správy  

600 –  Bežné výdavky  + 1 000 €  

SPOLU:    0 € 

 

b)v zmysle § 14 ods.  2 písmen b) a  c) zákona č. 583/2004 Z. z.  o  rozpočtových 

pravidlách územnej  samosprávy v  z.n.p. - povolené prekročenie a  viazanie prí jmov 

a povolené prekročenie a  viazanie výdavkov,  a  to:  

 

PRÍJMY 

- položka 453  - 96,19 € (kód zdroja 131 I) 

        2415,59 € (kód zdroja 72j) 

- položka 223 001 – 2 000 € (kód zdroja 72f) 

- položka 223 003 – 32 000 € (kód zdroja 72f) 
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VÝDAVKY 

- položka 633 009 - 96,19 € (kód zdroja 131 I) 

- položka 633 011 - 2 415,59 € (kód zdroja 72j) 

- položka 637 012 – 300 € (kód zdroja 72f) 

- položka 633 011 – 33 700 € (kód zdroja 72f) 

- položka 642 001 – 1 700 € (kód zdroja 41) 

- položka 713 004 – 2 000 € (kód zdroja 41) 

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie rozpočtového opatrenie č.  l   na základe  

                   predloženého návrhu?  

prítomní 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

za 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 57/2019 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Zmluva č. 0057/2019  medzi Obcou Klenovec Nám. K. Salvu č.1,  a 

Stredoslovenskou vodárenskou spoločnosťou a.s  

 

Ing. Trnavský  –  predložil poslancom na schválenie Zmluvu č. 0057/2019   

medzi Obcou Klenovec Nám. K. Salvu č.1,  a Stredoslovenskou vodárenskou 

spoločnosťou a.s.  Partizánska cesta 5, Banská Bystrica podľa ktorej obec 

Klenovec bezodplatne poskytne projektovú dokumentáciu k  stavbe „Doplnenie 

vodovodu riešenie havarijného stavu  v obci Klenovec“ pre Stredoslovenskú 

vodárenskú spoločnosť.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  
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Hlasovanie: Kto je za schválenie Zmluvy č. 0057/2019  medzi O bcou  

                   Klenovec Nám. K. Salvu č.1,  a Stredoslovenskou  

                   vodárenskou spoločnosťou a.s. Partizánska cesta 5,  Banská  

                   Bystrica podľa ktorej obec Klenovec bezodplatne poskytne  

                   projektovú dokumentáciu k  stavbe „Doplnenie vodovodu  

                   riešenie havarijného stavu v  obci Klenovec“ pre  

                   Stredoslovenskú vodárenskú spoločnosť? 

 

prítomní 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

za 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 58/2019 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Zmena prílohy č. l   k VZN č. 1/2017 o  správe a  prevádzkovaní pohrebiska 

na území obce.  

 

Ing. Trnavský  –  predložil poslancom na prerokovanie zmenu prílohy č. l   

k VZN č. 1/2017 o správe a  prevádzkovaní pohrebiska na území obce.  

V prílohe č. 1  sa v  bode 2 mení suma za výkop hrobu nasledovne:  

do hĺbky 180 cm          zo    45,00 €    na   60,00 €  

do hĺbky 220 cm          z      55,00 €    na   80,00 €  

Ostatné dojednania tejto prílohy ostávajú v  platnosti .  

Parobeková  –  zisťovali sme skutočnosti ohľadom kopania hrobov a  vzniká 

veľký problém a  tak sme pristúpili k  takémuto riešeniu, alebo naši  kopáči už 

nechcú za t ie peniaze kopať.  

Mgr. Kaštanová  –  budeme musieť s  Igorom Vančíkom spísať dohodu, aby oni 

mohli cez neho robiť,  

- doteraz kopal jeden kopáč za 17 €,  
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Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

prítomní 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

za 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 59/2019 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva v Klenovci  

 

Mgr. Kaštanová  –  boli zverejnené Zásady odmeňovania poslancov obecného 

zastupiteľstva v  Klenovci.  

Čajko  –  pripomienkoval termíny vyplácania odmien, ktoré si odporujú, treba 

to opraviť  v zásadách.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu a na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie  Zásad odmeňovania poslancov obecného  

                   zastupiteľstva v  Klenovci? 

 

prítomní 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

za 11 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 60/2019 ,  ktoré tvorí 

prílohu k tejto zápisnici .  
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Informácia o organizačnej štruktúre obecného úradu  

 

Mgr. Kaštanová  –  poslancom podala informáciu o  organizačnej štruktúre 

obecného úradu, pričom neboli v  nej zahrnutí 3 terénni sociálni pracovníci,  3 

komunitní pracovníci, dočasne sa vytvorilo miesto správy obecného majetku 

a toto bude spracovávať po 2 ročnej prestávke Magdaléna Moncoľová a  bude 

mať na starost i aj zverejňovanie dokumentov a  knižnicu a  máme upratovačku, 

ktorú pokrývame cez úrad práce,  koordinátor  aktivačnej činnosti pokrývame 

z vlastných zdrojov, opatrovateľky máme 2 cez projekt a  budeme musieť 

prijať správcu športových areálov a  na údržbu verejných priestranstiev.  

Máme zatiaľ neobsadené miesto údržby verejných priestranstiev, nakoľko 

máme udržiavať aj  chodníky v  zimnom období.  

Informáciu o organizačnej štruktúre obecného úradu   vzali poslanci na 

vedomie a prijali uznesenie číslo 61/2019 ,  ktoré tvorí  prílohu k  tej to 

zápisnici .  

 

Informácia o  projekte „Zdravé komunity“.  

 

Mgr. Kaštanová  –  poslancom podala informáciu o  projekte „Zdraví 

komunity“.  

Informáciu o  projekte „Zdravé komunity“ vzali poslanci na vedomie a  prijali  

uznesenie číslo 62/2019 ,  ktoré tvorí prílohu k  tejto zápisnici.  

 

ZMOS –  modernizácia miestnej samosprávy  

 

Mgr.Kaštanová- informovala poslancov o  modernizácii  miestnej samosprávy  

ZMOS-u, ktorí žiadali e-mailové adresy poslancov obecného zastupiteľstva, 

ktorí s  týmto nesúhlasili a konštatovali , že ak nejaké informácie budú chcieť, 

vyhľadajú si ich na stránkach ZMOS -u.  
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13.Diskusia 

 

Mgr. Kaštanová  –  informovala o záujme na zradenie súkromnej umeleckej 

školy,  

-priestory zdravotného strediska sú stále k  dispozícii,  

-naďalej  vedenie obce robí všetko pre to, aby získalo nejakého lekára alebo 

zubára.  

Mgr. Ďuriš  –  bližšie vysvetlil  podmienky na zriadenie súkromnej umeleckej 

školy,  

Mgr. Zvarová  –  chceli sme aj my niečo takého zriadiť, ale bol problém 

s priestormi.  

 

Bálint  –  pripomienkoval zvýšenie rozpočtu  za nájom 4  800 € za káblovku.  

 

 

Mgr. Kaštanová  –  informovala poslancov , že vedenie obce kontaktovalo 

pána Juhása,  majiteľa nehnuteľnosti na námestí,  ohľadom odkúpenia 

nehnuteľnosti na námestí ,  

- majiteľov domu na námestí  vedľa Júreho, ohľadom úpravy rodinného domu ,  

- majiteľa stúp pán Nižnana, taktiež ohľadom údržby,  

- bude nám treba dokúpiť malotraktor  v sume cca 20 tis.€,  

- bude treba vybudovať nejaký prístrešok na obecnú techniku ,  resp.si budeme 

musieť prenajať nejaký priestor od roľníckeho družstva,  

-19.3.  sa budú musieť  prelaďovať televízory, občania budú informovaní 

letákom, ktorý bude vkladaný do Klenovských novín,   

-rozširuje sa kamerový systém  6 bodmi -  Bencove nám., komunitné centrum, 

ul. Červenej armády, rázcestie Pasiečka, most SNP, materská škola,  

-podpísali  sme zmluvu o spolupráci s  Ministerstvom vnútra SR  ohľadom 

komunitného centra,  

-informovala o plánovaných zasadnutiach obecného zastupiteľstva  počas 

celého roka 2019, ale v  mesiaci marec je už isté, že zasa budeme zasadať.  

-vyzvala poslancov, aby navrhli  na ocenenie počas GMFS, pričom starostka 

obce navrhuje z organizácií OZ RODON –  20 rokov, DHZ 130 rokov,  
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-z občanov by som navrhla Janka Kováčika, Janka Piatera, Vlada Mináča, 

treba porozmýšľať nad menami ocenených a vyzvala poslancov, aby svoje 

návrhy predložili na budúcom zasadnutí zastupiteľstva .  

 

Mgr. Zvarová  –  pripomienkovala   vybudovanie chodníkov v  cintoríne ,  

- mala dotaz ohľadom prepadnutej  cesty medzi obecným úradom a  kultúrnym 

domom, 

-pripomienkovala kanalizáciu v  kultúrnom dome ,  

-mala dotaz ohľadom komunitného centra,  komu a  ako bude slúžiť ,  

-oceňovanie občanov a organizácií  sa uskutočňuje počas GMFS,  

-navrhla vybudovanie vlastnej tribúny  na GMFS, aby sme nemuseli každý rok 

platiť nájomné za požičanie tribúny,  

-vyzvala nových poslancov, aby sa zapojil i do organizácie GMFS ,  

 

Bálint  –  pripomienkoval opravu miestneho rozhlasu na Sídlisku , ktorý 

nefunguje už niekoľko mesiacov .  

 

Ištók  –  mal dotaz ohľadom rekonštrukcie kúpaliska, či sa bude v  tomto roku 

niečo riešiť.  

Ing. Struhár –  treba ho dať do prevádzkovateľného stavu z  vlastných 

zdrojov.  

Mgr. Kaštanová  –  máme vyčlenených na kúpalisko 50 tis.€.  

 

Parobeková –  konštatovala, že vybudovanie kúpaliska je  dobrá vec, ale 

v budúcnosti sa bude musieť riešiť  vodovod v obci ,  nakoľko je vody čím 

ďalej menej.  

 

Ištók  –  mal dotaz ako sa bude riešiť obecná polícia v  obci .  

 

Ing. Struhár  –  mal pripomienku ohľadom lipy, ktorá  je napadnutá  škodcom .  

 

Mgr. Ďuriš  –  mal dotaz ohľadom opravy zábradlia na moste na ul . Obrancov 

mieru cez Rimavu.  
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Na záver boli ešte raz predsedom návrhovej komisie prečítané všetky 

uznesenia, ktoré boli na dnešnom zasadnutí obecného zastupiteľstva schválené.  

Na záver starostka obce Mgr. Zlata Kaštanová poďakovala poslancom za účasť  na 

zasadnutí obecného zastupiteľstva  a zasadnutie obecného zastupiteľstva  ukončila. 

 

 

 

                                                                               Mgr. Zlata Kaštanová  

                                                                             starostka obce                                                                    

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  

Jana Mocná  

Ing.Tomáš Figuli  

 

 

Zapisovateľka: 

 

Mgr.Ružena Kováčová  
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